
Zápisnica z 22. zasadnutia konaného dña 22.07 .2021

Prítomní - poslanci MsZ

Milan Biöan, Mgr. Miroslav Psota, Zoltán Szelle, Peter Závodskf, Bc. Vladimír Danko,
lng. Stefan Marczibányi,ZuzanaGauliederová, lng. Milan Zeleñák, PeterTomiö, Mgr.
János Marsall, Mgr. Juraj Bottka, Mgr. László Biró, Zsolt Takáö, JUDr. Peter Zelinka

Oso lnení: lng. Augustín Popluhár, PhDr. Marta Vajdová, PaedDr. Peter Öernf,
PhD., Fridrich Psota,

Neskorðí príchod nahlásil: MUDr. Ervin Chomöa

Prítomní za MsÚ:

MVDr. Gábor Pallya, lng. Beáta Katonová, Mgr. lvan szolga, Eva va5áková, Mgr
Daniela Amrichová, Miroslav Grell, Mgr. Adriana Molnáriová, Mgr. Lívia Geöková, Mgr
Edita Pintérová

Óalei prítomní: Martin Fukas, Arnold Popluhár, Stefan Varga, Ing. Miklós Kocskovics,
Mgr. Peter Kolek, lng. Rita Kubíková

Mgr. Miroslav Psota

- nakol'ko p. primátor nahlásil neskorðí príchod z dôvodu öerpanía dovolenky otvoril
22. zasadnutie MsZ a poZiadal prítomnfch poslancov o prezentáciu ; zcelkového
poötu 19 poslancov sa prezentovalo 13 poslancov, konðtatoval, 2e zasadnutie MsZ je
uznáSaniaschopné
- poZiadal o delegovanie jedného overovatela zápisnice. Jedn¡im z overovatel'ov je
p. Milan Biöan a druhého overovateÍa navrhujem p. Petra Závodského.
- predloZil dneönf program MsZ, ktoni bolzverejnenf

PROGRAM:
1. Otvorenie
2. Vol'ba návrhovej komisie
3. lnterpelácie poslancov
4. Kontrola plnenia uznesení
5. Návrh VZN mesta Galanta ö...12021 o uröení názvu ulice a verejného

priestranstva
6. Návrh Vðeobecne záväzného nariadenía mesta Galanta ë,.:.12021o poskytovaní

sociálnej sluZby - poZiöiavanie pomôcok
7. Návrh novely VZN mesta Galanta ö,. ..12021, ktorym sa mení a dopína Vzlrt

mesta Galanta ö. 212020 o ochrannom pásme pohrebiska
8. Schválenie VZN Zmien a doplnkov ö^7 územného plánu - mesta Galanta
9. Návrh na lV. úpravu rozpoötu mesta
10. Návrh na pridelenie dotácií pre oblast " Rozvoj telesnej kultúry na rok2021
ll.Ziadosf o odkúpenie pozemku -Západoslovenská distribuöná, a.s. v zastúpení

GAWEST, s.r.o..
'l2.Ziadost spoloðnostiÁGHSTAV spol. s r.o. o refundáciu nákladov spotreby

elektrickej energie na sústave verejného osvetlenia v lokalite IBV Hody Západ
13. Návrh na úötovnf odpis pohl'adávok
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14. Návrh podmienok na vyhlásenie Verejnejobchodnej sútaZe na nebytorni priestor
ul. Hlavná s.ö. 945

15. Plnenie Programu hospodárskeho a sociálneho rozvoja mesta Galanta
16. Návrh na vymenovanie riaditefa Patria - Domov dôchodcov v Galante
17. Návrh na schválenie ölena Dozornej rady spoloönosti Galanterm spol. s r.o.
lS.lnformatívna správa o öinnosti nocl'ahárni a nízkoprahového denného centra

oböianskym zdruZením Armáda spásy
19. Návrh na zaloåenie Oblastnej organizácíe cestovného ruchu s názvom

Matúðova zem - Mátyusföld
20. Správa o öinnosti a hospodárení spoloönosti Galantaterm s r.o. Galanta za rok

2020
21.Správa o ðinnosti spol. Galandia s. r. o. Galantazarok 2020
22.Správa o uisledkoch kontrol vykonan¡ich útvarom hlavného kontrolóra
23.P\án kontrolnej ðinnosti hlavného kontrolóra na obdobíe ll. polroka 2021
24.Pripomienky a podnety súvisiace s ðinnosfou samosprávy
25.Záver

sú k takto predloZenému návrhu programu pozmeñujúce návrhy alebo
pripomienky

JUDr. Peter Zelinka

musím povedaf, 2e na minulom zasadnutí tu odzneli nejaké skutoönosti zo strany
p. prímátora, o ktorych sa vyjadril aj pred TV KREA a dotkli sa aj mojej osoby
navrhujem z rokovania MsZ stiahnuf Bod ö. I Schválenie VZN Zmien a doplnkov
ö.7 tizemného plánu mesta Galanta - uviedol dôvody stiahnutia tohto materiálu z
rokovania

Mgr. Miroslav Psota

- nesúhlasím s Vaðim stanoviskom, ðo sa t¡ika komisie investiönejvfstavby, tento
materiál bol uZ raz prerokovanf na investiðnej komisii, s tym, 2e komisia
hlasovaním per rollam neodporuöila MsZ tento návrh schválit. Druh¡i pokus,
ktoni sa uskutoðnil, sa skonöil tak, 2e komisia nebola uznáðaniaschopná.
Stanovisko komisie máme doruöené. Komisia OSCRaRR nezaujala stanovisko
k tomuto návrhu. Komisia LP a finanðná komisia tento materiál návrh VZN
odporuðila prerokovaf na MsZ, s tym, Ze sa Ziadalo, aby sa poslanci mohli
zúðastnif vysvetlenia niektonich ustanovení tohto návrhu.

- námietka p. Kóvága bola doruöená 19.07. o 23,55hod. - oboznámil s obsahom
námietky. Pán Kóvágó nenavrhol Ziadnu zmenu textu VZN a vo vyhodnotení
pripomienkového konania je uvedené,2e námietky nie sú akceptovatetné. Nie
sú splnené poZiadavky na zmenu textu VZN.

JUDr. Peter Zelinka

s tiimto nesúhlasím a pokúsim sa to objektívne podloZif - nie je vhodné per
rollam prerokovaf takli materiál ako je (nemny plán, p. Kövágó uviedol, Ze
nesúhlasí so lÛOo/o zastavanosfou, v tejto veci uZ raz prokurátor dal
upozornenie.
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Mgr. Miroslav Psota

- Komisiu investiönej qistavby zvolal jej predseda na podnet poslancov MsZ a
Komísie FaSM, nakoniec komisia nebola uznáöaniaschopná

Peter Závodskf

- máme pocit, Ze tento bod zmena Úeru ¡e znásilñovan¡i na dneöné MsZ
a spôsobom, ktoni potom evokuje öo za tfm je, a preðo a koho záujemje tento
materiál sem dostat'

- finanöná komisia a ðlenovia finanönej komisíe Ziadalt stretnutie a vysvetlenie
jednotlivfch bodov. Na stretnutí p. Vaðáková vysvetlila vöetky body. Vðetky
body, ktoré sú súðasfou materiálu boli prerokované na komisiách okrem 10oo/o
zastavanosti.

- dávam pozmeñujúci návrh, aby Bod ð. 8 bol presunutf za Bod ö,.23 a v prípade,
Ze prejde pozmeñujúci návrh p. Zelinku svoj návrh sfahujem, v prípade, Ze jeho
by bol neúspe5nf, tak prosím daf hlasovat o mojom návrhu.

Mgr. Miroslav Psota

- dávam hlasovat o pozmeñujúcom návrhu JUDr. Zelinku, aby Bod ö. I bol
vypustenf z rokovania MsZ

Hlasovanie Z celkového poötu poslancov : 19
Prítomní: 13
Za: 6
Proti: 5
Zdräalo sa: 2
Nehlasovalo: 0

kon5tatujem,2e tento pozmeñujúci návrh nebol schválenf
dávam hlasovaf o druhom pozmeñujúcom návrhu p. Závodského, aby Bod ð. 8
bol zaradenli ako nasledujúci za Bodom ö,.23

Hlasovanie: Z celkového poðtu poslancov : 19
Prítomní: 13
Za: 12
Proti: 0
Zdråalo sa: 1

Nehlasovalo: 0

konötatujem,2e tento pozmeñujúci návrh bol schválenf

Peter Závodskf

- faktické, - k bodu Pripomienky a podnety súvisiace s öinnostou samosprávy je
spravidla priestor o 17,00hod., bolo by vhodné zo strany predsedajúceho
oznámif oböanom öas, kto¡i bude vopred vyhradenyi pre oböanov
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Mgr. Miroslav Psota

- tento öas dnes nevieme odhadnúf preto navrhujem, aby sme tento bod
prerokovali v rámci sledu bodov tak, ako príde na rad

- dávam na schválenie program rokovania so schválenou pripomienkou
p. Závodského

Zoltân Szelle

- návrhová komisia predkladá program rokovania MsZ, s tym,2e Bod ð. I bude
zaradeny za Bod ö. 23 a následne preöíslovaf jednotlivé body rokovania

Mgr. Miroslav Psota - prosím hlasujme

Hlasovanie: Z celkového poötu poslancov : 19
Prítomní: l3
Za: 12
Proti: 0
Zdråalo sa: 1

Nehlasovalo: 0

kon5tatujem,2e program rokovania MsZ bol schválen1i
predkladám návrh na zloZenie návrhovej komisie v zloíeni ;

lng. Milan Zeleñák, lng. Stefan Marczibányi, Zoltân Szelle

- prosím hlasujme o zloäeni návrhovej komisie

Hlasovanie: Z celkového poötu poslancov : 19
Prítomní: 13
Za: 12
Proti: 0
Zdråalo sa: 0
Nehlasovalo: 1

- kon5tatujem, Ze návrhová komisia bola schválená

- v súlade s Rokovacím poriadkom mestského zastupitelstva predkladám návrh na
overovatelov zápisnice:

l. Milan Biõan 2. PeterZâvodsk!

- prosím hlasujme o overovatefoch zápisnice

Z celkového poötu poslancov : 19
Prítomní: 13
Za: 11

Proti: 0
Zdråalo sa: 1

Nehlasovalo: 1

Hlasovanie:
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Skrutátormi dne5ného zasad nutia sú : Priska Viczéno vá, Zaneta Spaöeková
Zapisovatelka: Alena Deáková

Bodð.3-| lácie poslancov

Zoltán Szelle

1. Oböania MládeZníckej ötvrte Ziadalú,aby bolo osadené dopravné znaöenie, kedZe
tam prichádza ku kolíznym situáciám, nakolko mnohí vodiöi nedodrZiavajú pravidlo
pravej ruky.

Peter Paðka

- podnetom sa budeme zaoberaf

JUDr. Peter Zelinka

1. Oböania sa na základe vyjadrenia primátora mesta napr. na sociálnych sietach,
alebo v reportáZach RTV Krea doZadujú vysvetlenia, preöo sa niektorí poslanci
nezúöastñujú zasadnutí a ospravedlñujú sa na poslednú chvíl'u, preðo robia
ob5trukcie, preðo sa stavajú do opozície voöi primátorovi a niekto¡fm poslancom, ktorí
poslancí sú vlastne ,,v koalícii" a ktorí,,v opozícii".

- preöo primátor robí takéto zavádzajúce vyhlásenia neuvedomujúc si, Ze takéto
tvrdenia len zbytoöne vytvárajú nenávisf medzi oböanmi a niektonimi poslancami.

- lng. Milan Zeleñáksa viackrát osoöujúco vyjadroval na verejnosti i sociálnych siefach
na adresu niektonich poslancov. Chcel by som ho upozornif, 2e to hraniðí
s ohováraním, öo môZe byf aj trestnii öin, alebo minimálne priestupok, kedZe to robí
na verejnosti. Prosím, aby v budúcnosti upustili od takéhoto konania.

2.V zelenej ploche so stromami, ktorá sa tiahne popri chodníku od obchodu Erik oproti
cintorínu aZ ku kruhovému objazdu je ned'aleko od obchodu otvor v zemi, z ktorého
tröia káble, sú tam nahádzané smeti a rõzny odpad. Situáciu treba preverif a vyrie5it'.

3. 0í ¡e mesto schopné vðetky deti, ktoré spína¡U podmíenku na základe nového
zákona umiestnit do 5kôlok. Ako budeme túto situáciu rieðif, öo budeme robit'v tomto
smere?

4. Boðné parkovisko pri SOS na ul. Z. Kodálya je velmi zanedbané a je vo vefmi zlom
stave, tak isto sú niektoré kanalizaðné odtoky v meste na presne neuröenfch miestach
zahádzané lístím a odpadom.

5. V meste sa vyskytol ekologick¡i problém, v areáli b¡ivalého závodu TOS uZ nejakyi
öas uniká do podzemnfch vôd nebezpeðn1i materiál, taktieZ kanalizácia v meste nie je
v dobrom stave - obyvatelia Kolónie tvrdia, Ze sa im cez kanalizáciu vracia spät voda.
Õ¡ m¿ mesto pripravené nejaké rie5enia t¡ichto situácií a ak áno, tak aké.

Peter Paöka

K ö. 1 - zastupitel'stvo som zvolal vöas a v súlade so zákonom na 8. jú\a2021a niektorí
poslanci sa ospravedlnili na poslednú chvífu, áno, vnímal som to ako ob5trukciu.
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Dne5né schvalovanie programu nasvedöuje tomu, 2e je tu skupina poslancov, ktorí
vidia veci inak, ako najuZöie vedenie mesta, majú problém s územnfm plánom
a predpokladám, Ze tento bod sa preto schválil ako poslednii bod rokovania, Ze vtedy
u2 znova nebudeme uznáðaniaschopní a to je obðtrukcia. Je to zákonná moZnosf,
avöak nepomáha rozvoju mesta, brzdí podnikatelov a brzdí nás v moZnosti poskytovat
v budúcnosti dobré sluZby.

- áno niekto¡.ich zVás vnímam ako opozíciu, pretoZe ak prídem s nejakym návrhom,
tak sa o ñom bud'velmi dlho diskutuje aZzálde dostratena, alebo sa schváli nieöo iné,
hoci uZ badám náznaky konðtruktívnosti. Áno ste opozicia a ste aktívna a úspeðná

+-,
opozÍcia. Ta2ko sa nám pracuje aj preto, lebo ludia, ktorí stoja pri mne sú v menðom
poöte.

K ö.2 - jama pri obchode Erik - situáciu velmi ¡.ichlo vyrieðime

Kö.4 - ðo sa tfka parkoviska pri SOSOaS, ak sa jedná o pozemok mesta, je to úloha
pre Technické sluZby, pôjdu si parkovisko pozriet

K ð. 5 - oböania Kolónie pri uistavbe domov boli upozornení, Ze nie je vhodné stavat
dom, kde budú mat podlahu niZðie, ako je ulica, preto majú títo Íudia pochopitetne
problém s kanalizáciou. Situácia sa dá rieðit spätnou klapkou. Vela moZnostítam nie
je, pretoZe kanalizácia nepatrí mestu. Zial medzi Kolónou a mestom nebolo moZné
poloZit spádovú kanalizáciu.

- s bÍvalimi majitefmi TOS-ky intenzívne komunikujeme, rie5ime s ními viacero vecí,
environmentálne zála1e sme s nimi zatiaÍ nerie5ili, rieðia ich s nimi prísluðné ötátne
orgány

K ð.3 - ku 5kôlkam - podla mojich vedomostí vöetky deti, ktoré doviðili vek 3 roky
a majú trvalf pobyt na území mesta Galanta dostali miesto v ðkôlke. Problém je
s det'mi, ktoré doviöia vek 3 roky po 1. septembri. Situáciu sa snaZíme rie5if,
uchádzame sa o vyzvy, ktoré bolí vyhlásené, bzdí nás aj situácia v 5kôlke na
Clementisouich sadoch.

Mor. Lívia Geöková

K ö. 3 - podarilo sa nám vðetky detí, ktoré majú trvalf alebo prechodnf pobyt na území
mesta Galanta a k prvému septembru doviðia tri roky prijat do 5kôlok. SnaZíme sa
kapacity ökôlok rozöírif. V zmysle prvého projektu by sme mohli do ðkôlky na sídl.
Clementisove sady prijat asi 46 detí. Oddelenie rozvoja mesta pracuje na d'alöích
projektoch. Jeden je prestavba a druhf je r4istavba d'alðíeho pavilónu.

Peter Paðka

K ö. 3 - jednali sme s podnikatel'skfmi subjektmi, ktoré vlastnia priestory, kde by sa
ëkôlka teoreticky dala prevádzkovaf. Na pozemku jedného vöak stojí stfp vysokého
napätia a druhif poZaduje nájomné vo rni5ke 10.000,- € mesaðne, ðo v Ziadnom
prípade nie je akceptovatel'ná suma.

K ö. 1 - öo sa tfka vyjadreníp. Zeleítáka, vybuchol, následne sa aj ospravedlnil a nikde
inde sa verejne takto nevyjadril

8L7



lng. Milan Zeleñák

- to, ðo som povedal vyplynulo zo situácie v tejto rokovacej miestnosti a upozornenie
kolegu Zelinku akceptujem a beriem smrtel'ne váZne

Mgr. Ladislav Bíro

1. Otázka na pána hlavného kontrolóra , 2e v akom ötádiu je vybavovaníe petície
obyvatel'ov sídliska Nová Doba, ktorá sa tiika hluönosti a konfliktnfch situácií v okolí
multifunköného ihriska?

MVDr. Gábor Pallva

- situácia je v 5tádiu rieðenia, mestská polícia sa tam snaZí udrZat poriadok. Problém
je tam s neprispôsobivfmi obðanmi, ktorísitam urobili piknikor4i priestor. Momentálne
eöte Ziadne rie5enie nie je.

Peter Paðka

- oböania BD, ktoni je najblíZðie k tomuto ihrisku poZadovali, aby sme cez víkendy
zakázali vstup na multifunkðné ihrisko, ja to nepovaZujem za úplne správne. Budeme
musief viac dohliadaf na to, aby bolo ihrisko vyuZívané v súlade s tfm, na öo bolo
vytvorené. Oböania åiadalt, aby bola oplotená aj workoutová plocha a aby ihrisko bolo
monitorované kamerou. Obom t¡imto poZiadavkám môZeme vyhovief. Mnohí äiada¡ú
aj rozöírenie prevádzkového öasu ihriska do 22.00 hod. Túto Ziadosf som zamietol.
Obyvatelia bytovky, a¡uíívatelia ihriska si na seba musia zvyknút.

Mgr. Juraj Bottka

- k ihrisku Nová Doba - kedZe uZ pri rozhodovaní o umiestnení ihriska vychádzajúc
z podnetov obyvatelov sme vyjadrili nëtzor, Ze nebude vhodné zrea]izovat ihrisko na
tomto mieste, chcel by som poprosif, aby sme viacej prihliadali na to, kde sa
öportoviská zriad'ujú, obyvatelia akej vekovej kategórie 2t1ú v danej lokalite, atd'.

1. Pri buste Karola Duchoña je prepadnutá zámková dlaäb4 öi to niekto uZ rieõil?

2. Parkovisko na sídl. SNP pri bytovom dome ö. 996/9 je vo velmi zlom stave, autá tam
parkujú takmer na cyklotrase a bola odtial' odstránená tabul'a s informáciou, Ze
parkovisko slúZi pre obyvatelov tohto bytového domu.

3. Parkovisko za Depressom je tieZ vo vel'mi zlom a havarijnom stave, stojítam voda,
kontajnery sú na trávnatej ploche a obyvatelia tam vysipajú smeti z hlavnej cesty.

4. V rámci plánu obnovy 5kôlok a ðkôlje potrebné opravit materskú ökôlku na sídlisku
Sever.

Peter Paöka

K ð. 1 - prepadnutou dlaZbou pri buste Karola Duchoña sa budeme zaoberat

K ö.2 - tabul'u na parkovisku a dohadovanie sa ohl'adne nej nebudem komentovat
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K ð. 3 - öo sa tfka úpravy parkoviska pri Depresse a d'alðích, pridalo sa 15.000,- € na
úpravu projektov, ktoré sú viac, ako 15 rokov v ðuplíkoch. Dúfajme, 2e sa v septembri
nájdu prostriedky na realizovanie opravy tohto parkoviska, aj d'alëích.

Bc. Vladimír Danko

1. Na sídlisku Nová Doba, ale aj na in¡ich sídliskách sa zvii5il poöet holubov, preto
Ziadam kompetentn¡ich mesta, aby regulovali ich poðet v zmysle platnej legislatívy.

2. V meste sa vyuZívajú kolobeåky. Piitam sa, kto je zodpovedn¡i za prevâdzkovanie
kolobeZiek, kto bude zodpovednf v prípade vzniku úrazu a kto ponesie dôsledky za
ékody spôsobené kolobeZkami?

3. Na ihrisku Nová Doba pri BD ö,. 925 obyvatelia ned'alekej bytovky konzumujú
nadmerné mnoZstvo alkoholu, spievajú, sú hluöní a vykonávajú sí potrebu priamo vo
vchodoch tohto bytového domu. Prosím, aby sme v maximálnej miere vy5li v ústrety
starðím tud'om v tomto bytovom dome. Mohli by sa odtiat laviöky premiestnif ku
stromom, aby sme záujem predmetnej skupiny tudí odklonili.

Peter Paðka

K ö. 3 - nesúhlasím najmä s poslednym návrhom rieðenia, lebo budú viacej mimo
dohtadu. Oplotenie ihriska by malo byf dostaöujúcim rieöením. Budeme to rieöif so
správcom ihriska t.j. so Správou Sportouich zariadení.

Kö,. 2 - öo sa t¡ika kolobeZiek, dodávatelom je externá firma. Mestská polícia rieði
problém s kolobeZkami na dennej báze.

Miroslav Grell

- priestupky na kolobeZkách rie5ime v súðinnosti s dopravn¡im inðpektorátom. KaZd¡i
uZívatel kolobeZky nesie zodpovednosf sám.

Peter Paöka

K ö. 3 - k umiestneniu ihriska sme hl'adali vyuZitie dávno vybudovanfch betónouich
plôch na viacerych sídliskách. PoZiadavky oböanov, aby sa tam vybudovali parkoviská
sme zamietli a ako najvhodnej5ie sa nám javilo vyuZit ich ako multifunkðné ihriská.

Peter Závodskf

1. Na MládeZníckej ðtvrti svietia svetlá 24 hodin denne.

2. Opakovaná interpelácia - Mesto Galanta nezaviazalo developera v novej öasti
Kolónie vybudovaf príjazdovú cestu. Puðkinova ulica nie je vhodná na premávku.
l-udia si robia skratku na Kolóniu cez MládeZnícku ðtvrf cez Puðkinovu ulicu a situácia
je tam naozq katastrofálna. Cesta nie je prispôsobená danej premávke. Aky je plán
mesta s Puökinovou ulicou a aká súöinnosf komisií, alebo mestského zastupitelstva
bude potrebná, aby sme z Puðkinovej ulice urobili takú ulicu, aká by tam mala byt'?

3. Opakovaná interpelácia - oböania Ziadajú zv¡i5it poöet laviöiek v mestskom parku.

4. Reakcia na status primátora - {stavba v nemocniönom parku: údajne sa tam majú
vybudovat domy utopené v zeleni. Oböianka sa pyta, preöo nie sú utopené v zeleni aj
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domy, ktoré mesto stavia a kolauduje v súöasnosti, odkedy sa budú projekty v Galante
utápaf v zeleni?

5. Na galantskiich základnlch Skolách sa rozmohlo uZívanie Zuvacieho tabaku.
Prosím pani Ge5kovú o predloZene návrhu rozpoötu nejakejedukatívnej protidrogovej
öinnosti do komisie.

6. Na kriZovatke na ÕiptéS je vyvföené teleso cyklotrasy a malé deti sa s malyimi
bicyklami cez toto vyv¡iðenie nedostanú. Otázka znie, öije toto vyvf5enie v súlade so
stavebn¡im povolením. Odpoved' staöí zaslat písomne.

7. lhrisko na Novej Dobe - manZelia Keppertoviåiadaj(t, aby bol prevádzkovf poriadok
ihriska dodrZiavan¡i.

8. Vymenit staré, ðkaredé informaðné tabule na budove Byspravu za nové.

Peter Paðka

K ö.1 - na Mláde2níckej ðtvrti bola porucha, svietilo sa tam cez deñ a nesvietilo sa
v noci, porucha je odstránená.

K ö. 2 - na ul. Pu5kinovej bola vysoká burina technické sluZby ju mali odstránit a urobit
tak ulicu bezpeönejðou. Na základe dohody medzi firmou AVA-stav a mestom má
AVA-stav celú túto ulicu daf do poriadku. Dohoda s developermi bola taká,2e ak príde
kv'fraznému zastavaniu tejto lokality, cesta sa tam opraví a mierne rozËíri. KedZe
pozemky pod cestou patrili Slovenskému pozemkovému fondu, dlho sa öakalo na
súhlas na jej rekonðtrukciu.

K ð. 3 - nové laviöky v parku nie je problém

Kë,.4 - zeleñ v novej vystavbe sa vysádza, aZ ked' je uistavba hotová. S developermi
sa rokuje o podobe parku na sídlisku WEST a o zelenych strechách vöetkfch noviich
stavieb.

JUDr. Peter Zelinka

6. Na zâklade poZiadavky oböíanky Nebojsa öi sa niekto zaoberal úpravou premávky
MHD z Nebojsi do Galanty?

Peter Pa5ka

K ö. 6 - Ziadam zaslaf predmetn¡i email, kolegyne sa danou problematikou zaoberajú

Zsolt Takáö

1. Rozðírením cesty na ul. Salskej zâhradkári priöli o bezpeönú zónu na prístup do
záhrad, ako sa bude táto situácia rieðit'?

Peter Paöka

K ö. 1 - chvílu budú záhradkári obmedzení, no budú sa s investorom hladat rieðenia,
ako záhradkárom znovu umoZnit parkovanie v blízkosti záhradiek.

Z,adam pracovníkov MsÚ, aby na vznesené interpelácie odpovedali v zmysle
Rokovacieho poriadku MsZ.
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Bodð.4-Kontrol plnenia uznesení

Mgr. Miroslav Psota - uviedol materiál vrátane príloh a stanovista ÚHX

- prosím pripomienky k str. ö.1 , ö.2, ö.3, ö.4, ð.5, ö.6, ö.7 , ö.8, ö.9, ö.10, ö.1 1 , ö.12,
ö.13, ö,14

MVDr. Gábor Pallya

- k Uzneseniu ö.353-Zl2O20 - p¡ita sa nositel'a uznesenia, öo dalej
s nebytouim priestorom po dvoch neúspeönfch kolách verejnej súïaíe?

Mgr. Miroslav Psota

- Ziada sa vypísaf novú obchodnú súfaZ so zmenenfmi podmienkami

Zoltân Szelle

- Bod ë,. 4 - Kontrola plnenia uznesenív zmysle predloZenej písomnej predlohy

Uznesenie
Mestské zastupitelstvo v Galante

berie na vedomie

,, Kontrolu plnenia uznesení k30.06.2021 ,,

Hlasovanie: Z celkového poötu poslancov: 19
Prítomní: 11

Za: I
Proti: 0
Zdräalo sa: 0
Nehlasovalo: 2

Uznesenie bolo schválené

Bod ð. 5 - Návrh VZN mesta Galanta ð- ..12021 o uröení názvu ulice a vereiného
priestranstva

Mgr. lvan Szolga - uviedol materiál
Mgr. Miroslav Psota - rczprava

- pre návrhovú komisiu mám technickú pripomienku - odporúðam termín plnenia
zverejnenia VZN upravif do 30.07.2021

Zoltân Szelle

Bod ö. 5 - Návrh VZN mesta Galanta ö...12021o urðení názvu ulice a verejného
priestranstva v zmysle predloZenej písomnej predlohy s úpravou
T: do 30.07.2021
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Uznesenie

MestskézastupitelstvovGalante vsúladesustanoveniami $2bods. 1S6ods.1 $ 11

ods. 4 písm. g) zákona ö. 369/1990 Z. z. o obecnom zriadení v znení neskorðích zmien
a doplnkov, S 4 ods. 4 zákona ö. 18411999 Z. z. o pouåivani jazykov národnostnfch
menðín a vyhláöky Ministerstva vnútra Slovenskej republiky ó,. 14112015 Z.2., ktorou sa
ustanovujú podrobnosti o oznaöovaní ulíc a infch verejnfch priestranstiev a o öíslovaní
stavieb

sa uznasa

na Vðeobecnom záväznom nariadení mesta Galanta ö,.1712021 o uröení názvu ulice
a verejného priestranstva.

åiada

prednostu úradu o zabezpeöenie zverejnenia schváleného VZN mesta ö.1712021
o uröení názvu ulice a verejného priestranstva na úradnejtabuli mesta.

T: do 31. júla 2021

Hlasovanie: Z celkového poötu poslancov : 19
Prítomní: 12
Za: 10
Proti: 0
Zdråalo sa: 0
Nehlasovalo: 2

Uznesenie bolo schválené

Bod õ. 6 - Návrh Véeobecne zâväzného nariadenia mesta Galanta ë,.:.12021 o
poskvtovaní sociálnei sluåbv - poåiðiavanie pomôcok

Mgr. Adriana Molnáriová
Mgr. Miroslav Psota

- uviedla materiál
- rozprava

technická pripomienka T: 30.08.2021 povaåujte za krajnf

Zoltán Szelle

Bod ö. 6 - Návrh Vöeobecne záväzného nariadenia mesta Galanta ö,.:.12021 o
poskytovaní sociálnej sluZby - poZiöiavanie pomôcok v zmysle predloZenej
písomnej predlohy

Uznesenie

Mestské zastupitel'stvo v Galante v zmysle $ 1 1 ods. 4 písm. g) zákona ö. 369/1990
Zb. o Obecnom zriadení v znení neskorðích predpisov a doplnkov

sa uznáða
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na Vöeobecnom záväznom nariadení mesta Galanta ö. 1812021 o poskytovaní
sociálnej sluZby - poZiöiavanie pomôcok a

ãiada

prednostu MsU Galanta zabezpeðit zverejnenie VZN v zmysle zákona na úradnej
tabuli. T: 31. august 2021

Hlasovanie: Z celkového poötu poslancov: 19
Prítomní: 13
Za: 10
Proti: 0
Zdråalo sa: 0
Nehlasovalo: 3

Uznesenie bolo schválené

Bod ö. 7 - Návrh novelv VZN mesta Gatanta õ. ../2021. ktonúm sa mení a dopíña
VZN mesta Galanta é,.212020 o ochrannom pásme pohrebiska

Mgr. Daniela Amrichová
Mgr. Miroslav Psota

- uviedla materiál
- rozpîava

Milan Biõan

- návrh novely VZN sa t¡ika len Ziadateta alebo celého VZN

Mgr. Daniela Amrichová

- jedná sa len o lokalitu Hody

Mgr. László Bíro

to sa nehlasuje len o tejto jednej konkrétnej Ziadosti, konkrétne sa zuäuje
ochranné pásmo z 50m na 25m. Ja som dal návrh, aby sa to t¡ikalo vöetkiich
cintorínov, ale komisia to neodporuðila, odporuðila len cintorín Hody.

Zoltân Szelle

Bod ð. 7 - Návrh novely VZN mesta Galanta ö,. ..12021, ktorlim sa menía dopíña
VZN mesta Galanta ð. 212020 o ochrannom pásme pohrebiska v zmysle
predloZenej písomnej predlohy

Uznesenie

Mestské zastupitelstvo v Galante podla $ 11 ods.4 písm. g) zákona ð.369/1990 Zb.
o obecnom zriadení v znení neskorðích predpisov v spojení s $ 15 ods. 7 zákona
ö. 13112010Z,.2. o pohrebníctve v znení neskorðích predpisov

sa uznasa
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na Vöeobecne záväznom nariadení mesta Galanta ö. 1912021, ktonfm sa menídopíña
V5eobecne záväzné nariadenie mesta Galanta ð. 212020 o ochrannom pásme
pohrebiska

2tada

prednostu úradu zabezpeöit' zverejnenie schváleného Vðeobecne záväznêho
nariadenia mesta Galanta ö. 1912021, ktonim sa mení a dopíña Vðeobecne záväzné
nariadenie mesta Galanta ö.212020 o ochrannom pásme pohrebiska na úradnejtabuli
mesta. T: ihned'

Hlasovanie: Z celkového poötu poslancov : 19
Prítomní: 13
Za: 13
Proti: 0
Zdräalo sa: 0
Nehlasovalo: 0

Uznesenie bolo schválené

Bod ð.9 - Návrh na lV. úoravu rozooõtu mesta

lng. Beáta Katonová
Mgr. Miroslav Psota

- uviedla materiál
- rozprava

Zsolt Takáõ

faktická - mesto za 30tis.€ podpísalo zmluvu s externou firmou na r4isadbu
zelene bez schválenej úpravy rozpoðtu mesta, je to nedôstojné voöi naðim
TsMG

JUDr. Peter Zelinka

otázka k Stis.€, öi sa nedali zakomponovat do projektu SMART
odchyt zvieral prostredníctvom ölena MsP, bude s ním uzatvorená nejaká
zmluva?

Mgr. Daniela Amrichová

na kapitole ochrana Zivotného prostredia sú alokované nejaké finanöné zdroje,
z ktonfch sa robí revitalizácia verejnfch priestranstiev alebo r4.isadba zelene. Ak
zákazka presiahne nejakú hodnotu robia sa sútaZe. V tomto roku sme vysútaZili
jednu firmu, ktorá pre5la riadne prieskumom trhu aj sútaZou.

Zsolt Takáö

faktická - v rámci takejto funkðnosti je öisto zbytoöné maf 30tis.€ do budúcna
k dispozícii na tejto kapitole. Tieto peniaze treba okamZite alokovaf TsMG.

824



Zoltân Szelle

sútaZ na tú sumu musela byt vypísaná. MôZu sa do tejto súfaZe prihlásif aj
TsMG?

Mgr. Daniela Amrichová

tieto finanöné prostriedky sú na úðte alokované aj z toho dôvodu, Ze mesto
dostáva na uirub stromov povolenie a následne mesto musízrealizovat
náhradnú vysadbu, toto je povinnostou mesta nie TsMG.

Eva Vaðáková

k otázke Stis.€ - tieto finanöné prostriedky nie sú oprávnené náklady v rámci
podania projektu, sú to náklady na realizáciu verejného obstarávania
nadlimitnej zákazky a nemohli sme ich schválit pri projekte

Miroslav Grell

finanðné prostriedky na zabezpeöenie öinnosti mestskej polície v súvislosti
s odchytom túlau.ich zvierat máme vyökoleného jedného pracovníka
azabezpeöujeme 24hod. sluZbu. S pracovníkom MsP máme podpísanú
zmluvu, 2e po pracovnej dobe bude vykonávaf túto öinnosf a prostriedky bude
vyuZívat tie, ktoré vyuäíva aj v práci.

Milan Biõan

faktická - ako to bude rie5ené v prípade, 2e to bude súrne a pracovník bude
v sluZbe?

Miroslav Grell

- pracovník bude k dispozícii 24 hodín denne

Zoltân Szelle

Bod ö. 9 - Návrh na lV. úpravu rozpoötu mesta v zmysle predloZenej písomnej
predlohy

Uznesenie

Mestské zastupitel'stvo vGalante vzmysle $ 11 ods. 4 zákona ö. 369/1990 Zb.
o obecnom zriadení v znení neskor5ích zmien a doplnkov

berie na vedomie
Stanovisko komisie finanönej a správy majetku MsZ

schval'uje
1l predloäenf návrh na lV. úpravu rozpoötu mesta na rok2021
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bez pripomienok s prebytkom vo vii5ke 131 396 € pritiichto príjmoch a u.idavkoch:

BeZn¡i rozpoöet : Pr'rjmy : 15 130 561 € Vfdavky : 15 080 699 €

Kapitáloui rozpoöet : Pr'rjmy : 800 000 € Vfdavky : 3 279 730 €

Finanöné operácie : Pnjmy : 4 122 925 € Vfdavky : 1 561 661 €

a åiada

vedúcu finanðného a majetkového oddelenia vykonaf lV. úpravu rozpoötu mesta na
rok2021.
Termín 

= 30.08.2021

Hlasovanie: Z celkového poötu poslancov : 19
Prítomní: 13
Za: 12
Proti: 0
Zdråalo sa: 0
Nehlasovalo: 1

Uznesenie bolo schválené

Bod ð. l0 - Návrh na pridelenie dotácií pre oblast"'Rozvoi telesnei kultúrv na
rok2O21

Zoltán Szelle
Mgr. Miroslav Psota

- uviedol materiál
- rczprava

Mgr. Juraj Bottka

otázka - ði nebolo potrebné na dotáciu vyhlásit vyzvu?
niektoré kluby zúötovali peniaze aj za neöinnosf vo v¡iðke l)Oo/o, zúðtovanie
spoöívalo v nájme, prenájme, platy pre trénerov a hráöov
niektoré kluby nezúötovali finanöné prostriedky a napriek tomu im schválime
dotáciu

Mgr. Miroslav Psota

mám to braf tak, 2e ako ölen komisie ðportu sa nestotoZñuje5 s návrhom
komisie Sportu? Máð nejakf inf návrh?
vyzva bola vyhlásená na cel¡i rok, prostriedky sa delili na l. polrok, ktoré treba
zúðtovaf a uvol'nenie dotácie na ll. polrok

Mgr. Juraj Bottka

v¡ihrady mám voði FC Slovan Galanta 69 731,65€ dotácie - zúðtovanie bolo na
vfchovu mládeZe, platy trénerov a platy hráöov
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Mgr. Miroslav Psota

pre návrhovú komisiu treba dat nejak¡i návrh, treba konkretizovat rozdelenie ll
öasti dotácie na ll. polrok 2021

Mgr. László Bíro

treba nájsf rie5enie eðte dnes, aby sa kluby mohli rozbehnút, inak to môZeme
zabalil

Mgr. Miroslav Psota

l-< poctivosti a k nepoctivosti öportouich klubov - pri schvalovaní plánu práce
UHK som opakovane åiadal hlavného kontrolóra, aby skontroloval príjemcov
dotácií t.j. úðtovníctvo klubov príjemcov dotácií

Milan Biðan

netrestajme kluby, ktoré privyúötovanídotácíezal. polrok 2021 vrátili prebytok
preto navrhujem klubom, ktoré vrátili nevyöerpané finanöné prostriedky bolitieto
prostriedky vrátené na ich úöet a zároveñ im poskytnúf aj dotáciu na ll. polrok
2021.

JUDr. Peter Zelinka

otázka - kam sa dajú peniaze, ktoré sa zobrali od BK Galanta Junior
basketbalistov ?

Zoltân Szelle

financie pôjdu do rezervy

JUDr. Peter Zelinka

som za to, aby hlavnii kontrolór kontrolovat'vðetky ðportové kluby, ako vyuZili
pridelené peniaze

Mgr. Juraj Bottka

ja sa s rozdelením t¡ichto dotácií neviem stotoZnit, pretoZe niektoré kluby si
nesplnili svoju povinnosf a dotácie sú im pridelené. Niektoré kluby majú aj
sponzorov a poberajú aj ölenské , takåe finanöné krytie majú.
môj názor je, 2e FC Slovan Galanta by nemal dostat v plnej uiðke dotáciu,
nakol'ko lz dotércie vyuZil na platy trénerov a hráöov a pritom klub nefungoval.
niektoré kluby vyúðtovali dotáciu na prenájom a nefungovali
navrhujem FC Slovan 40tis.€, ale s vyuZitím na vychovu mládeZ, tak ako priðla
aj Ziadosf
Src Rrt¿Oia zúötovala za dva mesiace 12 500€, taktieZ navrhujem poskytnút'
polovicu finanönfch zdrojov
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Footballandia alebo SBK Galanta United aktívne fungovali poöas pandémie,
organizovali turnaje cez web, cez sociálne siete kde sa robili tréningy a dostanú
2tis.€ tu navrhujem nazvyðif na 5tis.€
svoje návrhy predloZím návrhovej komisii

Zoltán Szelle

faktická - pouZitie vfðky dotácie boli zapracované do qfzvy
Sf RrteOia nedostala Ziadnu úl'avu na covid opatrenia, vyúötovali sme len
nájom, ktoni platíme správe ðportornfch zariadeníza priestory

Mgr. László Biró

bola vypísanávyzva, komisia prerozdelila finanöné prostriedky na celf rok
menit teraz v¡iðku dotácie pre jednotlivé kluby by sme iöli nad rámec toho öo
sme uZ raz schválili. DÉme sa toho, öo komisia Sportu navrhla.
Ziada vysvetlif öo znamenajú öervenfm uvedené poznámky

Zoltân Szelle

Branislav Sablatúra a Boxing klub Galanta vyúötovanie odovzdali po termíne
a zaplatili sankciu za omeökanie, Klub priatelov turistiky nemá zapísaného
ðtatutára v zozname neziskovfch organizétcií

Mgr. Miroslav Psota

400€ - Klub turistiky dotáciu nemôZu dostaf pokiat nesplnia podmienku
dotácia pre Jakuba Kozmêra ako fyzíckú osobu - podla zákona a VZN
nemôZeme fyzickej osobe poskytovat dotáciu 1 200€.

JUDr. Peter Zelinka

komisía ðportu odporuðila dotáciu Jakubovi Kozmérovi, ale na druhejstrane nie
je to v zmysle zákona a VZN, teraz ako máme hlasovaf?

Mgr. Juraj Bottka

som za to, aby kluby, ktoré riadne nezúðtovali a nesplnili podmienky dotáciu
nedostali

lng. Milan Zeleñák

pri schval'ovaní dotácií pre FC Slovan Galanta bol na roz5írenej komisii
prezident FC a tomu bolo vysvetlené, 2e z dotácie, ktorú dostanú pôjde 40o/o na
deti a mládeZ a 6}0/o pre dospelfch

Mgr. Lászl6 Biró

faktická - som zato, ak komisia to takto odporuöila, tak to schváfme
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Mgr. Miroslav Psota

otázka na riaditefa gymnázia s VJM p. Marsalla - za l. polrok nevyöerpali
I 500€ a financie vrátili. Preöo na ll.polrok Zíadajú 3tis.€.

Zoltân Szelle

je to preto, 2e v5etk¡im klubom sme vrátili peniaze, ktoré nevyöerpali, sú to
financie, ktoré boli schválené

Mgr. János Marsall

plaváreñ nebola otvorená pre verejnost v l. polroku preto sme peniaze vrátili,
ak nebude plaváreñ otvorená aj v ll. polroku tak peniaze vrátime

Mgr. Miroslav Psota

ukonðujem rozpravu k tomuto bodu
z rozpravy som zaznamenal: z dotácie FC Slovan Galanta vo qfðke 69 731,65€
vyölenit 40tis.€ na mládeZ, Footballandia narniðit' o 3tis.€, z tabul'ky vypustit
sumu 1200€. pre JakubaKozméra

Zoltân Szelle

- pozmeñujúce návrhy:

l. FC SLOVAN Galanta 40tis.€ na mládeZ

Hlasovanie: Z celkového poötu poslancov : 19
Prítomní: 14
Za: 7
Proti: 3
Zdr2alo sa: 2
Nehlasovalo: 2

tento návrh nebol schválenf

2. SK Arkádia Galanta namiesto sumy 12 500€ poskytnút'dotáciu na ll. potrok
6 tis.€

Hlasovanie: Z celkového poðtu poslancov : 19
Prítomní: 14
Za: 1

Proti: 3
Zdråalo sa: 6
Nehlasovalo: 4

tento návrh nebol schválen¡i
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3. Footballandia + 4tis.€

Hlasovanie: Z celkového poötu poslancov : 19
Prítomní: 13
Za: I
Proti: 1

Zdräalo sa: 2
Nehlasovalo: 1

tento návrh bol schválenyi

4. OZ CAPOEIRA Galanta + 500€

Hlasovanie: Z celkového poötu poslancov : 19
Prítomní: 13
Za: 5
Proti: 4
Zdråalo sa: 2
Nehlasovalo: 2

tento návrh nebol schválenf

5. Neposkytnút'finanönú dotáciu pre Klub priatel'ov turistiky, Branislav
Sablatúra, KO Box Club Galanta na ll. polrok

Hlasovanie: Z celkového poðtu poslancov : 19
Prítomní: 13
Za: 1

Proti: 5
Zdråalo sa: 5
Nehlasovalo: 2

tento návrh nebol schválenf

Uznesenie

Mestské zastupitelstvo v Galante podla $ 7 ods. 4a6zákona ö. 583/2004Z..2.
o rozpoðtouich pravidlách územnej samosprávy a o zmene a doplnení niektonich
zákonov v znení neskor5ích predpisov

schval'uje

prerozdelenie finanöniich prostriedkov v oblasti öportu na základe mestskfm
zastupitel'stvom upraveného návrhu v rozpoötovej kapitole ,,08.1.0 Rekreaöné
a ðportové sluZby" v celkovej vf5ke 129 736,50€ v zmysle schválenfch pripomienok.

Z celkového poötu poslancov : 19
Prítomní: 13
Za: 10

Hlasovanie
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Proti: 0
Zdråalo sa: 2
Nehlasovalo: 1

Uznesenie bolo schválené

Mgr. Miroslav Psota

- vyhlasujem prestávku do 12,30hod.
- po prestávke pokraöujeme v rokovaní MsZ s poötom prítomnfch 11 poslancov,

konðtatujem, 2e MsZ je uznáðaniaschopné

Bod ð. l0 - Ziadost'o odkúpenie pozemku - Západoslovenská distribuðná. a.s.
v zastúoení WEST. s.r.o..

Mgr. lvan Szolga
Mgr. Miroslav Psota

Zoltán Szelle

- uviedol materiál
- rozprava

Bod ö. 1O - äiadosf o odkúpenie pozemku - Západoslovenská distribuöná, a.s
v zastúpení GAWEST, s.r.o.. v zmysle predloZenej písomnej predlohy

Uznesenie

Mestské zastupitelstvo Galanta podta g 9 ods. 2 písm. c) v spojení s g ga ods. 8
písm. e) zákona ö.13811991 Zb. o majetku obcív zneni neskorëích predpisov

schval'uje

predaj pozemku parcela registra C KN ö. 170618, druh pozemku zastavaná plocha a
nádvorie o rnimere 35 m2, ktorii vznikol oddelením z pozemku parcela registra E KN
Ó,. 42517, druh pozemku zastavaná plocha a nádvorie o rnimere 377 m2, zapísaná na
LV ö. 885, k. ú. Galanta, na základe geometrického plánu ö,. 224-0412021 zo dña
05.02.2021 vyhotoveného lng. Csabom Blazsekom, súkromnfm geodetom, 925 01
Matúëkovo ö. 806, lÖO: ¿g 061 077, úradne overeného Okresnfm úradom Galanta,
katastrálnym odborom dña 03.05.2021 pod ö. 54812021 pre spoloönosf
Západoslovenská distribuöná, a.s.,Öulenova 6,816 47 Bratislava, l0O: S0361 518,
z dôvodov hodn¡ich osobitného zretela, nakol'ko ide o pozemok pod budúcou
transformaönou stanicou v rámci stavby s názvom ,,Polyfunkönf bytovli dom
PARKHOUSE", a to za cenu uröenú znaleckiim posudkom na stanovenie vöeobecnej
hodnoty majetku, najmenej za 55,00 €1m2.

odporúða

primátorovi mesta uzavrief so spoloönostbu Západoslovenská distribuöná, a.s.,
Öulenova 6, 816 47 Bratislava, lÖO: 36 361 518, kúpnu zmluvu v súlade so
schval'ovacou ðasfou uznesenia. Termín kontroly: december 2021
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Hlasovanie: Z celkového poötu poslancov : 19
Prítomní: 13
Za: 11

Proti: 0
Zdråalo sa: 0
Nehlasovalo: 2

Uznesenie bolo schválené

Ácnsrnv . s r.o. o refundáciu ná
sootrebv elektrickei eneroie na vereiného osvetlenia v lokalite IBV
Hodv Západ

Mgr. Daniela Amrichová
Mgr. Miroslav Psota

Milan Biðan

- uviedla materiál
- rozprava

reðpektujem stanovisko Komisie finanönej a správy majetku a investiðnej
komisie, ktoré tento materiál neodporuöilischválit, ale chyba mitu zdôvodnenie
nesúhlasného stanoviska

Mgr. Daniela Amrichová

- mesto má pravidlá preberania majetku aj verejného osvetlenia do majetku
mesta, nie je tam prebratá sústave verejného osvetlenia, nakolko tam nie je
naplnená % kapacita zastavanosti

Zoltân Szelle

Bod ö. 11 - Ziadost spoloðnost¡ ÁGF,ISTAV spol. s r.o. o refundáciu nákladov
spotreby elektrickej energie na sústave verejného osvetlenia v lokalite IBV
Hody Západ v zmysle predloZenej písomnej predlohy

Uznesenie

Mestské zastupitel'stvo v Galante podta zákona ö.369/1990 Zb. o obecnom zriadení
v znení neskor5ích predpisov

schval'uje

refundáciu preukázaniich nákladov spotreby elektrickej energie v lokalite IBV Hody
Západ v Galante a2do splnenía podmienok odovzdávajúcich developerov na prevzatie
verejného osvetlenia do majetku mesta v zmysle Pravidiel na preberanie míestnych
komunikácií, verejného osvetlenia a pozemkov s nimi zastavanych lokalitách IBV a
vfstavby domov do majetku mesta Galanta.
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T: ihned'
Z: prednosta MsÚ

Hlasovanie: Z celkového poötu poslancov : 19
Prítomní: 13
Za: 2
Proti: 3
Zdråalo sa: 7
Nehlasovalo: 1

Uznesenie nebolo schválené

Bod ð. 12 - Návrh na úðtovnú odpis pohladávok

lng. Beáta Katonová
Mgr. Miroslav Psota

Zoltán Szelle

- uviedla materiál
- rozprava

Bod ö. 12 - Návrh na úötovn¡i odpis pohtadávok v zmysle predloZenej písomnej
predlohy

Uznesenie

Mestské zastupitelstvo v Galante v zmysle $ 1 1 ods. 4 zákona ð. 369/1990 Zb.
o obecnom zriadenív znení neskorðích zmien a doplnkov

berie na vedomie

Stanovisko komisie finanðnej a správy majetku MsZ a

schval'uje

1. predloZenf návrh na úötovné odpísanie pohÍadávok na základe Ziadosti
Referátu sociálnych sluZieb v celkovej sume 1 184,90 €

2. predloZenii návrh na úötovné odpísanie pohladávok na základe Ziadosti
Oddelenia právneho a verejného obstarávania v celkovej sume 10 704,83 €

bez pripomienok a

2iada

vedúcu finanöného a majetkového oddelenia vykonaf úötovné odpísanie pohladávok

Z celkového poötu poslancov : 19
Prítomní: 13
Za: I

Hlasovanie:

833

Termín : 31.07.2021



Bod õ. 13 - Návrh podmienok na vvhlásenie Vereinei obchodnei sút'aZe na

Proti: 3
Zdråalo sa: 0
Nehlasovalo: 1

Uznesenie bolo schválené

nebvtovú priestor ul. Hlavná s.ð. 945

Martin Fukas - uviedol materiál
Mgr. Miroslav Psota - rozprava

Zoltân Szelle

Bod ö. 13 - Návrh podmienok na vyhlásenie Verejnej obchodnej sútaZe na
nebytoui priestor ul. Hlavná s. ö. 945 v zmysle predloZenej písomnej predlohy

Uznesenie

Mestské zastupitelstvo Galanta v súlade s ustanovením $ 9 ods. 1 písm. c)
zákona ö,. 1381199'l Zb. o majetku obcí v zneni neskor5ích predpisov

schval'uje

prenájom nebytového priestoru na ul. Hlavná s.ð. 945 v Galante v správe spoloðnosti
Bysprav spol. s r.o. formou obchodnej verejnej súfaZe.

schval'uje

podmienky na vyhlásenie obchodnej verejnej sútaZe na nebytovf priestor na ul.
Hlavná s.ö. 945 v Galante v správe spoloönosti BYSPRAV spol. s r.o. Galanta
nasledovne:

Predmet súthäe.' nehnutefnosf vo vlastníctve mesta Galanta na ul. H]avná s.ð. 945
v Galante o vymere: nebytovf priestor 25,93 m2

Doba nájmu.' na dobu uröitú 5 rokov s vfpovednou lehotou 3 mesiace.

Úeet na¡mu: prevádzkareñ obchodu a sluZieb s vylúðením prevádzkovania rnihern¡ich
hracích automatov, stávkov¡ich kancelárii, reðtauraönfch a pohostinskfch zariadení a
ðinnosti ohrozujúcich mravnosf.

Minimálny nájom: 100 €lm2lroöne, s valorizáciou a bez sluZieb spojenlich s nájmom
nebytového priestoru

Zábezpeka.' vyhlasovatel' stanoví v!öku zábezpeky, minimálne vðak vo viiðke
300,00€. Zábezpeka prepadne v prospech vyhlasovatela, akvíl,az sútaZe neuzatvorí
zmluvu do lehoty stanovenej vyhlasovatelom

menuje
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komisiu na vyhodnotenie súfaZnfch návrhov v zloåeni: Fridrich Psota- predseda,
ëlenovia: Zuzana Gauliederová, Bc. Vladimír Danko, PhDr. Marta Vajdová,
PaedDr. Peter Õernf, PhD.

ukladá
Vyhlásit obchodnú verejnú sútaZ na prenájom nebytového priestoru s podmienkami
schválenlmi mestskym zastupitel'stvom v súlade s Pravidlami obchodnfch verejnfch
súfaZi mesta.

Z: prednostovi MsÚ

Termín: do 3l .7.2021

Hlasovanie Z celkového poötu poslancov : 19
Prítomní: 13
Za: 12
Proti: 0
Zdrialo sa: 0
Nehlasovalo: 1

Uznesenie bolo schválené

Bod ð. 14 Plnenie Prooramu hos rskeho a sociálneho rozvoia mesta
Galanta

Mgr. Lívia Geéková
Mgr. Miroslav Psota

Zoltán Szelle

- uviedla materiál
- rozprcva

Bod ö. 14 - Plnenie Programu hospodárskeho a sociálneho rozvoja mesta
Galanta v zmysle predloZenej písomnej predlohy

Uznesenie

Mestské zastupitelstvo v Galante $ 11 ods. 4 písm. c) zákona ö. 369/1990 Zb.
o obecnom zriadenív znení neskorðích predpisov

berie na vedomie

Stanovisko komisie finanðnej a správy majetku MsZ

Stanovisko komisie kultúry a medzimestskfch vztahov MsZ

Stanovisko komisie sociálno-zdravotnej a bytovej MsZ

Stanovisko komisie Skolstva MsZ

Stanovisko komisie obchodu, sluZieb, cestovného ruchu a regionálneho rozvoja MsZ

a

Správu o plnení Programu hospodárskeho a sociálneho rozvoja mesta Galanta od
01.01 .2020 do 31 .12.2020.
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Hlasovanie: Z celkového poötu poslancov : 19
Prítomní: 12
Za: 12
Protí: 0
ZdrZalo sa: 0
Nehlasovalo: 0

Uznesenie bolo schválené

l5 - Návrh na novanie riad tã a - Domov dôchodcov v n

Mgr. Miroslav Psota - uviedol materiál

- loz;prava

Zoltân Szelle

Bod ö. 15 - Návrh na vymenovanie riaditela Patria - Domov dôchodcov
v Galante

Uzneseníe

Mestské zastupitelstvo v Galante $ 11 ods. 4 písm. l) zákona ö. 369/1990 Zb.
o obecnom zriadení v znení neskorðích predpisov

menuje
lng. Ritu Kubíkovú

za riaditelku PATRIA - Domov dôchodcov v Galante

Hlasovanie: Z celkového poðtu poslancov : 19
Prítomní: 12
Za: 12
Proti: 0
Zdräalo sa: 0
Nehlasovalo: 0

Uznesenie bolo schválené

Bod ö. 16 - Návrh na schválenie õlena Dozornei radv spoloönosti Galantaterm
spol. s r.o.

Mgr. Miroslav Psota - uviedol materiál

- rozprava

JUDr. Peter Zelinka

nepoznáme dôvod preðo bola PhDr. Marta Vajdová odvolaná z dozornej rady
Galantatermu
rád by som poloZil nejaké otëtzky p. Chomðovi, ale momentálne tu nie je
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Mgr. Miroslav Psota

- mne z dostupnfch informáciíje známe,2epán primátor komunikovalo odvolaní
s paniVajdovou

- MUDr. Chomöa ohlásil neskorðí príchod

Zuzana Gauliederová

p. MUDr. Chomöa je v rozpore s obchodn¡7m zákonníkom lebo má podobnú
podnikatelskú öinnosf, ja som na to upozorñovala

JUDr. Peter Zelinka

- mám vedomost', Ze MUDr. Chomöa je v dozornej rade nemocnice v Galante,
najväööím odberatel'om od Galantatermu je práve nemocnica v Galante

- aj oböania chcú vedief, ako bude MUDr. Chomöa hlasovaf, ako sa rozhodne
v prípade nejakého sporu öo nastane medzitfmito dvoma spoloönost'ami

MUDr. Ervin Chomöa

- pred vofbami táto pozícia bola dohodnutá s kolegami poslancami
- môZem tu len prisl'úbif, Ze ja sa vzdámfunkcie v DR Galantskej nemocnice, ked'

budem ölenom DR Galantatermu

JUDr. Peter Zelinka

- ak bude tento rozpor odstránenf, tak zo zákonatam nemá byf akli-takf dôvod,
aby nebol schválen¡i, ale dopoðul som sa tu aj nejaké zákulisné veci

- je tu pán primátor, tak prosím nech povie, preöo bola p. Vajdová odvolaná z DR

Galantatermu

Milan Biöan

faktická - vyjadril sa k cenám tepla
ja nevidím dôvod preöo by MUDr. Chomöa nemal byf zvolan¡i do dozornej rady,

uröite jeho moZnosti budú nápomocné aj pri d'alðej öinnosti Galantatermu

Peter Paðka

reagoval na otázku JUDr. Zelinku, preöo bolaz DR odvolaná PhDr. Vajdová -
v põslaneckom zbore bola diskusia o tom, Ze v poslaneckom zbore sú viacerí
poslanci v konflikte záujmov a medzi nimi bola aj p. poslankyña Vajdová aj

poslanec Marczibányi. V obidvoch prípadoch som postupoval rovnako. Pani

Vajdovú som po vzájomnom dohovore na riadnom zasadnutí VZ odvolal a p.

poslanec Marczibányi na riadnom zasadnutíVZ Galandie odstúpil.
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Zuzana Gauliederová

- faktická - p. Chomöa je v konflikte záujmov

JUDr. Peter Zelinka

- faktická - prosím o vyjadrenie p. MUDr. Chomðu

MUDr. Ervin Ghomõa

- kaådy poslanec tu má nejakú ðinnosf

Peter PaËka

dodám jednu dôleZitú vec - Galantaterm nikto nepredáva, prijali sme len
ponuku Slovenského plyná renského priemyslu na rokovan ie, nepredpo kladám,
2e by do5lo k jeho predaju. Oöakávam, Ze v¡isledkom rokovaní bude to, 2e
mesto zvfði svoj podiel resp. ako mesto zv¡iði svoj podiel v Galantaterme
odovzdávam vedenie MsZ p. viceprimátorovi

Zoltân Szele

Bod ö. 16 - Návrh na schválenie ölena Dozornej rady spoloönosti Galanterm
spol. s r.o.

Uznesenie

Mestské zastupitelstvo v Galante podta S 11 ods. 4 písm. l) zákona
ö. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorðích predpisov

schvaluje
zástupcu mesta Galanta do Dozornej rady spoloönost¡ GALANTATERM, spol. s r.o.,

MUDr. Ervína Chomöu, bydlisko Nemocniöná 613141,924 01 Galanta

odporúõa
primátorovi mesta predloZif návrh Valnému zhromaZdeniu spoloönosti
GALANTATERM, spol. s r.o. na vymenovanie MUDr. Ervína Chomöu za predsedu
Dozornej rady spoloönosti GALANTATERM, spol. s r.o.

Hlasovanie Z celkového poðtu poslancov : 19
Prítomní: 13
Za: I
Proti: 1

Zdräalo sa: 2
Nehlasovalo: 1

Uznesenie bolo schválené
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Bod ð. l7 - lnformatívna správa o õinnosti nocl'ahárnia nízkoprahového denného
centra obðianskvm zdruienim Armáda spásv

Mgr. Adriana Molnáriová - uviedla materiál
Mgr. Miroslav Psota - rozprava

Zoltân Szelle

Bod ö. 17 - lnformatívna správa o öinnosti nocl'ahárni a nízkoprahového
denného centra oböianskym zdruäením Armáda spásy podla písomnej
predlohy

Uznesenie

Mestské zastupitelstvo vGalante vzmysle $ 11 ods.4 písm. g) zákona ö.369/1990
Zb. o Obecnom zriadení v zneni neskorðích predpisov a doplnkov

berie na vedomie

lnformatívnu správu o öinnosti Noclahárne a Nízkoprahového
oböianskym zdruZením Armáda spásy

Hlasovanie: Z celkového poötu poslancov : 19
Prítomní: 12
Za: I
Proti: 0
Zdräalo sa: 2
Nehlasovalo: 2

denného centra

Uznesenie bolo schválené

Bod ö. 18 - Návrh na zaloienie Oblastnei orsanizácie cestovného ruchu
s názvom Matúéova zem - Mátvusföld

Mgr. Daniela Amrichová - uviedla materiál
Mgr. Miroslav Psota - rozpîava

Zollân Szelle

- Bod ö. 17 - Návrh na zaloäenie Oblastnej organizácie cestovného ruchu
s názvom Matú5ova zem - Mátyusföld podÍa predloZenej písomnej predlohy

Uznesenie

Mestské zastupitel'stvo v Galante v zmysle ustanovenia $ 11 ods.4 zákona ö.369/1990
Zb. o obecnom zriadení v znení neskor5ích predpisov v spojitosti s ustanovením $ 21
zákona ö,.9112010 o podpore cestovného ruchu v znení neskor5ích predpisov

súhlasí
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so zaloZením Oblastnej organizácie cestovného ruchu Matúðova zem- Mátyusföld so
sídlom Hlavná 1006/1 8,924 01 Galanta

schval'uje

ðlenstvo mesta Galanta v Oblastnej organizácie cestovného ruchu Matúðova zem-
Mátyusföld so sídlom Hlavná 1006/1 8,924 01 Galanta.

Hlasovanie: Z celkového poötu poslancov : 19
Prítomní: 12
Za: 9
Proti: 0
Zdråalo sa: 1

Nehlasovalo: 2

Uznesenie bolo schválené

Bod ð- l9 sOTEVâ o ðinnosti a í sooloðnosti Galantaterm s r.o.
Galanta zarok2020

lng. Miklós Kocskovics
Mgr. Miroslav Psota

- uviedol materiál
- rozprava

Milan Biðan
- poðíta Galantaterm s nejakou investíciou resp. na ak¡7 úöel budú pouZité

uðetrené financie Galantatermu ?

lng. Miklós Kocskovics
- peniaze öetríme na reinjektáZny vrt, öo bude stáf cca 2mil.€

JUDr. Peter Zelinka
- z öoho vychádzate, ked' hovoríte, 2e to bude stát 2mil.€

lng. Miklós Kocskovics
- máme na to vypracovanú cenovú ponuku

JUDr. Peter Zelinka
- prosím prepo5lite mi to

Milan Biðan
- faktická - zdroj teplej vody je vyöerpatelnf, tak preto sa ide robit reinjektáZny

vrt
- otázka - öi aj in¡i odberatelia prispejú na tento vrt?

lng. Miklós Kocskovics
- bol vykonanf poöítaöovf model
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JUDr. Peter Zelinka
- je odhad, kedy to bude treba zrealizovaf, kedy uZ bude ten hraniönf bod, Ze to

budeme musiet'urobit ?

lng. Miklós Kocskovics
- uviedol o kotko metrov klesla hladila vrtu a ako to d'alej pokraöuje

JUDr. Peter Zelinka
- chcem vedief akú máme eöte moZnosf, prosím hrubf odhad

Peter Paõka
- plánovan¡ich 30 rokov ðerpania geotermálnejvody sa míña

lng. Miklós Kocskovics
- presnf dátum Vám nikto nepovie, pokiaf uZ nebude geotermálna voda

pokraðujeme s vykurovaním plynom netreba sa bát, Ze nebude teplo alebo
teplá vody

Peter Paðka
ked'sa spraví reinjektáZny vrt, tak zásadnfm spôsobom predíZime Zivotnost'
Galantatermu a na tom sa musia dohodnút v5etci ötyria spoloðníci

Zoltân Szelle
- Bod ö. 19 - Správa o öinnosti a hospodárení spoloðnosti Galantaterm s r.o

Galanta za rok 2020 v zmysle predloZenej písomnej predlohy

Uznesenie

Mestské zastupitelstvo v Galante v súlade so schválen¡im plánom práce MsZ na rok
2021

berie na vedomie

Správu o öinnosti a hospodárení spoloönosti Galantaterm s r.o. Galanta za rok2O2O

Hlasovanie: Z celkového poötu poslancov : 19
Prítomní: 11

Za: 11

Proti: 0
Zdråalo sa: 0
Nehlasovalo: 0

Uznesenie bolo schválené

Bod ð. 20 - Soráva o ðinnosti soo l. Galandia s. r. o. Galanta za rok 2020

Zollân Szelle
Mgr. Miroslav Psota

- uvíedol materiál
- rozprava
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Bc. Vladimír Danko

- odchodom lng. Marczibányiho zGalandie dozorná rada konöí svoju öinnosf
nakol'ko sme tam zostali dva ölenovia. Do dozornej rady potrebujeme osobu,
ktorá je na úrovni vedomosti ekonomiky

- poZiadal Ing. Zeleñáka, aby sa stal ölenom dozornej rady

MUDr. Ervin Ghomða

faktická - som velmi rád,2e Galandia sa stihne do septembra otvorit a dakujem
vÕetklim, ktorísa na tomto zúðastñovali

Zoltán Szelle

najväöðí strach mám zo spustenia technológie
Bod ð. 20 - Správa o öinnosti spol. Galandia s. r. o. Galanta za rok 2020 podla
predloZenej písomnej predlohy

Uznesenie

Mestské zastupitelstvo v Galante

berie na vedomie

,,lnformatívnu správu o öinnosti a hospodáreníspoloönosti Galandia spol. s r.o

Schval'uje :

1.Vfroðnú správu spoloönosti Galandia spol. s r.o. k 31.12.2020

2.Úötovnú závierku spoloönosti Galandia spol s î.o. za rok2O2O

Hlasovanie: Z celkového poðtu poslancov : 19
Prítomní: 11

Za: I
Proti: 0
Zdräalo sa: 0
Nehlasovalo: 2

Uznesenie bolo schválené

Mgr. Miroslav Psota

- nasleduje Bod ö,.21, prosím prezentujme sa - prezentovalo sa
7 poslancov, ðím MsZ sa stáva nie uznáSaniaschopnfm

- nasleduje moZnosf preru5enia tohto MsZ a pokraöovanie do dvoch tyiZdñov,
pán primátor musí urðif termín zasadnutia pokraðovania preruðeného MsZ

Peter Paðka

- ob5trukcia pokraðuje, tak ako som povedal na zaöiatku, ked'sa presunul Bod
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ö. 8 nakoniec
- vyhlasujem prestávku poöas ktorej sa dohodneme, ako budeme pokraöovat

d'alej

Peter lng. Juraj Srnka, PhD.
prednosta MsÚprimátor

Overovatelia:

C ûuv
Milan Biðan

Peter Závodskf

Zapísala Alena Deáková
V Galante, 02.08.2021
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